



Version June 2024

EU DECLARATION OF CONFORMITY

The PPE : Hearing protection, earmuffs, Ref 2179

Manufacturer : La Française des Couleurs – ZA de Baclair, 64 Avenue Louis Debray, 76210 Bolbec, FRANCE

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer:

Object of the declaration :

2179



The object of the declaration described in point 4 is in conformity with the relevant Union harmonization legislation:
EN352-1:2020

Where applicable, the notified body

BSI Group The Netherlands B.V.

CE 2797

John M. Keynesplein 9, 1066 EP Amsterdam,

The Netherlands

Performed the EU type-examination (Module B) and issue the EU type-examination certificate **CE691447**.

Where applicable, the PPE is subject to the conformity assessment procedure...(either conformity to type based on internal production control plus supervised product checks at random intervals (Module C2) or conformity to type based on quality assurance of the production process (module D)... under surveillance of the notified body...

BSI Group The Netherlands B.V.

CE 2797

John M. Keynesplein 9, 1066 EP Amsterdam,

The Netherlands

Performed the EU type-examination (Module B) and issue the EU type-examination certificate **CE691447**

Signed for and on behalf of La Française des Couleurs

Nathalie COLANGE, Administrative manager, contact@ocolor.eu

LA FRANÇAISE DES COULEURS

64 avenue Louis Debray

ZA de Baclair

76210 BOLBEC

Tél. : 02 35 38 74 58

SIRET : 481 401 982 00030

LA FRANCAISE DES COULEURS SAS - ZA de Baclair - 64 Avenue Louis Debray - 76210 Bolbec – France

Siret : 48140198200030 - N° TVA : FR21 481 401982



Version Juin 2024

DECLARATION DE CONFORMITE UE

EPI : Protection auditive, casques antibruit, Réf 2179

Fabricant : La Française des Couleurs – ZA de Baclair, 64 Avenue Louis Debray, 76210 Bolbec, FRANCE

Cette déclaration de conformité est émise sous la seule responsabilité du fabricant :

Objet de la déclaration :

2179



L'objet de la déclaration décrit au point 4 est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union Européenne pertinente : EN352-1:2020

Le cas échéant, l'organisme notifié

BSI Group The Netherlands B.V.

CE 2797

John M. Keynesplein 9, 1066 EP Amsterdam,

The Netherlands

a réalisé l'examen UE de type (Module B) et délivré le certificat d'examen UE de type CE691447.

Le cas échéant, l'EPI est soumis à la procédure d'évaluation de la conformité... (soit la conformité au type basée sur le contrôle interne de la production plus des vérifications aléatoires de produits (Module C2) ou la conformité au type basée sur l'assurance qualité du processus de production (Module D))... sous la surveillance de l'organisme notifié...

BSI Group The Netherlands B.V.

CE 2797

John M. Keynesplein 9, 1066 EP Amsterdam,

The Netherlands

a réalisé l'examen UE de type (Module B) et délivré le certificat d'examen UE de type CE691447.

Signé pour et au nom de La Française des Couleurs

Nathalie COLANGE, Responsable Administrative, contact@ocolor.eu

LA FRANÇAISE DES COULEURS

64 avenue Louis Debray

ZA de Baclair

76210 BOLBEC

Tél. : 02 35 38 74 58

SIRET : 481 401 982 00030

LA FRANCAISE DES COULEURS SAS - ZA de Baclair - 64 Avenue Louis Debray - 76210 Bolbec – France

Siret : 48140198200030 - N° TVA : FR21 481 401982